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PROTOKÓŁ nr LVIII 

z posiedzenia Rady Gminy Osiek 

odbytego w dniu 29 lutego 2024 r. 

Miejsce obrad - Gminna Sala Obrad godz. 1700 

 

W posiedzeniu udział wzięło 13 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu. 

 

Ad 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Wojciech Śliwiński. 

 

Ad. 1a) Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. 1b) Przewodniczący odczytał porządek obrad.  

Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem porządku obrad:  -   13 radnych 

Przeciw:     -     0 radnych 

Wstrzymało się:    -     0 radnych 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 1c) Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji.  

Uwag nie wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem protokołu głosowało:  -   13 radnych 

Przeciw:     -     0 radnych 

Wstrzymało się:    -     0 radnych 

 

Protokół z sesji nr XXXVII z dnia 25 stycznia 2024 roku został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.2 Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Osieku, w tym 

informacja o pozyskanych środkach zewnętrznych. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Społecznej – Teresa Eggert przedstawiła 

stanowisko połączonych komisji – za przyjęciem sprawozdania. 
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Uwag nie wniesiono. 

 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad sprawozdaniem. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem sprawozdania głosowało: - 13 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 

 

Ad.3 Przyjęcie sprawozdanie z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy, w tym 

informacja o pozyskanych środkach zewnętrznych. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Społecznej – Teresa Eggert przedstawiła 

stanowisko połączonych komisji – za przyjęciem sprawozdania. Uwag nie wniesiono. 

 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad sprawozdaniem. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem sprawozdania głosowało: - 13 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 

 

Ad.4 Przyjęcie sprawozdania finansowego Publicznej Szkoły Podstawowej, w tym 

informacja o pozyskanych środkach zewnętrznych. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Społecznej – Teresa Eggert przedstawiła 

stanowisko połączonych komisji – za przyjęciem sprawozdania. Uwag nie wniesiono. 

 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad sprawozdaniem. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem sprawozdania głosowało: - 13 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  
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Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 

 

Ad.5 Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli Publicznej 

Szkoły Podstawowej w Osieku. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Społecznej – Teresa Eggert przedstawiła 

stanowisko połączonych komisji – za przyjęciem sprawozdania. Uwag nie wniesiono. 

 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad sprawozdaniem. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem sprawozdania głosowało: - 13 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 

 

Ad.6 Przyjęcie raportu z wykonania gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz przeciwdziałaniu narkomanii za 2023 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Społecznej – Teresa Eggert przedstawiła 

stanowisko połączonych komisji – za przyjęciem sprawozdania. Uwag nie wniesiono. 

 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad sprawozdaniem. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem sprawozdania głosowało: - 13 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 

 

Ad.7 Przyjęcie sprawozdania z realizacji Programu Współpracy Gminy Osiek 

z organizacjami pozarządowymi za 2023 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Społecznej – Teresa Eggert przedstawiła 

stanowisko połączonych komisji – za przyjęciem sprawozdania. Uwag nie wniesiono. 
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Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad sprawozdaniem. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem sprawozdania głosowało: - 13 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 

 

Ad.8 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości 

gruntowej położonej w miejscowości Osiek, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka 

numer 232. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – Jerzy Kłos przedstawił treść 

proponowanej uchwały oraz stanowisko połączonych komisji – za przyjęciem uchwały,  

bez poprawek. 

Radny Marek Derda powiedział, że działka ta oddzielona jest od drogi gminnej inną działką 

– odpowiedzi udzielili Przewodniczący Wojciech Śliwiński oraz Przewodniczący Jerzy Kłos 

– działka łącząca z drogą gminną jest własnością gminy. 

 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 10 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   3 radnych  

 

Uchwała nr LVIII/359/2024 została przyjęta większością głosów. 

 

Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Osieku do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej, 

dotyczących zryczałtowanego dodatku energetycznego, o którym mowa w ustawie z dnia  

10 kwietnia 1997 r. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Społecznej – Teresa Eggert przedstawiła krótko 

proponowana uchwałę oraz stanowisko połączonych komisji – za przyjęciem uchwały. 
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Przewodniczący Jerzy Kłos dodał, że uchwała ta zwiększy wygodę interesantów. 

 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 13 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr LVIII/360/2024 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie ustanowienia zasad przyznawania diet i zwrotu 

kosztów podróży służbowej radnym Rady Gminy Osiek 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – Jerzy Kłos przedstawił treść 

proponowanej uchwały oraz stanowisko połączonych komisji – za przyjęciem uchwały,  

bez poprawek. 

 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 13 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr LVIII/361/2024 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnianie funduszu 

sołeckiego. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – Jerzy Kłos przedstawił treść 

proponowanej uchwały oraz stanowisko połączonych komisji – za przyjęciem uchwały,  

bez poprawek. Niewyodrębnienie funduszu jest istotne ze względu na prowadzone i planowane 

w przyszłym roku inwestycje. 

 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą. Oddano głosów: 
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Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 13 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr LVIII/362/2024 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.12 Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – Jerzy Kłos przedstawił treść 

proponowanej uchwały oraz stanowisko połączonych komisji – za przyjęciem uchwały,  

bez poprawek. Kredyt ten ma być zaciągnięty w wysokości 2,5 mln zł na 15 lat i przeznaczony 

na finansowanie dwóch inwestycji: budowa boiska oraz biblioteki. 

 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 12 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   1 radny  

 

Uchwała nr LVIII/363/2024 została przyjęta większością głosów. 

 

Ad.13 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Osiek na 2024 r. 

 

Zakres zmian w budżecie został przedstawiony przez Skarbnika Andrzeja Krzywińskiego 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – Jerzy Kłos przedstawił 

stanowisko połączonych komisji – za przyjęciem uchwały, bez poprawek. 

 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 12 radnych 

Przeciw:     -   1 radny 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr LVIII/364/2024 została przyjęta większością głosów. 
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Ad.14 Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – Jerzy Kłos przedstawił treść 

proponowanej uchwały oraz stanowisko połączonych komisji – za przyjęciem uchwały,  

bez poprawek. Jest to konsekwencja uchwalenia poprzedniej uchwały. 

 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 12 radnych 

Przeciw:     -   1 radny 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr LVIII/365/2024 została przyjęta większością głosów. 

 

Ad. 15 Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej. 

Radna Terasa Eggert zadała pytanie o przetargi na budowę boiska i biblioteki – odpowiedzi 

udzielił Wójt Janusz Kaczyński – oba przetargi wygrała jedna firma i przedstawiła 

odpowiednie referencje. Umowy jeszcze nie są podpisane, a firma poszukuje obecnie 

podwykonawców. Nie planuje się zmian terminów zakończenia inwestycji. Ponadto, 

w związku z wybuchem wojny w Ukrainie znacznie zdrożały usługi i materiały budowlane. 

Przewodniczący Wojciech Śliwiński dodał, że w obu przetargach nie było zbyt dużo chętnych. 

Radny Jerzy Kłos dodał, że wybór jednej firmy w obu przetargach może przyczynić się  

do jakości terminu wykonania. 

Radny Leszek Waliński zadał pytanie o wybór inspektora nadzoru dla obu inwestycji – 

odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Kaczyński – nie jest jeszcze wybrany, będzie 

przeprowadzone zapytanie ofertowe. 

Ad. 16 Wolne wnioski. 

 

Sołtys Mirosław Łobocki zadał pytanie o przyjmowanie interesantów w urzędzie – 

odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Kaczyński – budynek urzędu jest bardzo mały i nie bardzo 

nadaje się na udostępnienie w całości, a pomieszczenie wejściowe służy za biuro podawcze. 

Brakuje dużej sali w budynku. Przewodniczący Wojciech Śliwiński dodał, że przyjmując 

interesantów nie robi tego w tym miejscu. 
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Radna Terasa Eggert powiedziała, że pracownicy urzędu starają się, by obsługa była 

na najwyższym poziomie, ale mieszkańcy odbierają to różnie. 

Radna Alicja Ciarkowska zadała pytanie o plany rozbudowy budynku urzędu - odpowiedzi 

udzielił Przewodniczący Jerzy Kłos – były plany i wizualizacje rozbudowy budynku GOPS 

oraz przeniesienia tam urzędu, jednak ważniejsze były inne plany inwestycyjne. Wójt Janusz 

Kaczyński dodał, że są rozważane dwie opcje – rozbudowa budynku GOPS lub istniejącego 

budynku urzędu. 

Wywiązała się dyskusja na temat rozbudowy budynku urzędu i zmiany zasad obsługi 

interesantów z udziałem Sołtysa Mirosława Łobockiego, Radnych Alicji Ciarkowskiej, 

Jerzego Kłosa, Wojciecha Śliwińskiego Teresy Eggert oraz Wójta Janusza Kaczyńskiego. 

Radna Alicja Ciarkowska przekazała spostrzeżenie Inspektor Joanny Chabowskiej, 

że wbrew wygłaszanym opiniom, interesantów jest bardzo dużo i na sali obsługi jest tłoczno. 

 

 

Ad.17 Zakończenie obrad, godz. 18:12. 

 

 

 Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy 

 Joanna Chabowska Wojciech Śliwiński 

 


